



B-møde 5/5-18 MCO klubben

Deltagere:

SS – KN (via skype) – MH – SB - ARB

1: SS byder velkommen

2: Vi får ros fra FD, fordi vi sørger for at melde det vi skal i forhold i gældende regler

3: Vi har et lille overskud siden sidst

4: Opsamling fra GF

Hvordan får vi fat i de nye medlemmer? Dette skal der kikk på og vi skal brainstorme lidt hvordan vi når ud til de nye opdrættere.

Medlemmerne vil gerne have begivenheder på FB, dette er nemt gjort.

Skal vi som klub blande os i diskussioner på FB? Der skal vi jo passe på hvad man siger på FB, da man nemt får hug. Er det regler eller love kan man sagtens sige at det er sådan det lyder, men holdningsspørgsmål skal man passe på. Det er os som private personer der er medlem så vi kan ikke udtale os på vegne af klubben. Simone vil gerne at vi holder os langt fra katte sites, man ser heller ikke de andre klubber udtale sig offentligt med mindre det er på deres egne sider. Folk kan ikke se forskel på hvad der er privat og hvad der er klub. Her er alle enige.

Kontingent prisændringer. Dette skal annonceres fra sommerferien af. Det er meget vigtigt når vi når efterår / Vinter hvor vi får lavet en masse opslag omkring de nye ændringer. Ang Støttemedlem, i og med at et støttemedlem ikke har stemmeret, er det en vedtægtsændring, der skal op på næste GF. Vi må ikke gøre det før. Det betyder at vi har god tid til at forberede det. Så frem det bliver vedtaget.

Der bliver efterlyst af Killingekøber medlemskort. Hovedklubben vil ikke gå med til at vi vedlægger det i stambøgerne. Vi kan printe nogle og have i standen så folk kan få en stak der. De skal laves uden årstal, de skal kunne printes fra hjemmesiden. *Nanna er enig.*

Promovering af MCO racen. Kan vi lave pressemeddelelser? Medlemmerne mangler synlighed. Vi har jo besluttet at standen kun er med 1 gang pr. klub pr. år. Men vi kan jo opfordre vores medlemmer til at tage en flyer med vi får lavet, måske får dem trykt rigtigt, så kan de reklamere / udlevere flyer. Dette giver også lidt medlems ansvar.

Vi skal være bedre til at få medlemmer til at deltage i arrangementer.

Medlemmerne vil gerne tilbage til de gamle Yankee dage hvor vi hygger hos et medlem, høre lidt om et medlems katte, høre lidt om racen, grooming, foder osv. Der er skrevet ud til medlemmerne omkring hvem der vil lægge hus til.



Medlemmerne efterlyser artikler. Der er en fejl i referatet fra GF, hvor der står at vi er ved at scanne ind fra Katte magasinet – her skulle stå Yankee bladet.

Må medlemmerne reklamere for klubben? JA! Endelig! Vi sender et logo med ud i næste nyhedsbrev så de kan bruge det på deres hjemmeside. Ydermere vil vi sende en linje med, som de kan sætte et link til siden ind på. På den måde bliver vores rating på Google også bedre.

Åben medlemsliste, det er besluttet at det ikke bliver aktuelt. Det kan vi ikke ifølge datalovgivningen. Måske kan det løses ved en lukket Facebook gruppe.

Stine påpeger at vi ikke er bedre end medlemmerne gør os til, vi forsøger at få medlemmerne til at deltage, men det er næsten umuligt at nå igennem. Nu forsøger vi noget nyt med de planlagte flyers.

Vi havde en kæmpe stand i Givskud hallen, den var så flot – men desværre havde alle så travlt at der ikke var nogle der tog billeder af den. MCO'en blev vist hele dagen og der var konstant folk omkring standen. Shaka gik desuden tur med Stine i hele hallen flere gange. Der var blandt andet en dyrepasser fra Givskud Løvepark, der var med til at bedømme katte. Der var heldigvis et par medlemmer der var tilstede!

5: Ansvarsområder

Opremsning af ansvarsområder fra hjemmesiden.

Formand – ingen indvendinger

Næstformand – ingen indvendinger

Sekretær:

Anne vil gerne forsætte med referater og ”sekretær” opgaver.

Katja vil gerne være korrekturlæser.

Katja tager også sammensætning af indkaldelse til GF

Sponsoransvarlig:

Hovedsponsor – SS

Andre Sponsorer – Har tidligere været hos MH, men denne går vi sammen om da det er begrænset hvor ofte disse bruges.

Annonceansvarlig hjemmeside - SB

Grafiker

Design og Markedsføring - MH



Webmaster – ARB

Hvad sker der når ARB ikke længere administrere siden, hvad skal vi have hjælp til ude fra, og hvad gør vi? Det er forslået at KN bliver oplært. Der skal laves en arbejdsdag for B-medlemmer i hjemmesiden. Dette forgår på Fyn.

Kasserer - SB

Titelkatte - KN

Dette bliver en af de opgaver som medlemmer kan gå ind og hjælpe med. Her under Fx Louise J. Vi sender IKKE præmier da det bliver for dyrt.

Topkatte – KN

Samme som forrige punkt.

Standen – SS ..er rettet på hjemmesiden !!

Facebook – SS

Dette er den almindelige/Offentlige FB.

a. Hjemmesiden - ARB

- a. Anne sørger for et nyt punkt under oprettelse, hvor medlemmer skal acceptere at klubben må gemme oplysninger og dele dem på en medlemsliste til intern brug. Dette skal være et krav til oprettelse. Lav evt. en note om at man kan kontakte Stine hvis man ikke ønsker dette.
- b. Killingelisten, drømmen var at det kørte selv. Det kommer det ikke til. Derfor skal listen tjekkes op på manuelt. Dette gør Anne ca 1. gang pr måned. Der laves en standard mail.
- c. Artikler, ved katte magasinet skal forfatteren kontaktes omkring tilladelse af dette. Anne sørger for at opdatere teaseren månedligt, hvor det kun er medlemmer der skal kunne tilgå.
- d. Boksen med kalender skal opdateres "Nyttigt" så der er gode råd til nye opdrættere også.
- e. Til salg, skal tilføjes til menuen, sponsorer skal ind under "om klubben"

b. Standen

- a. ARB og SB tager med til Kolding i oktober



c. Aktiviteter

- a. Yankee dage. Birgit har tilbudt mulighed for at afholde Yankee dag hos hende i et fælleshus, og Gitte har tilbudt at holde det i sit katteri.
- b. Sommerfest. Skal vi aflyse den? Og kræve medlems aktivitet? Vi har jo 30 års jubilæum, skal vi holde det i stedet? Vi vil slå det sammen og spørge ud om der er medlemmer der vil hjælpe/komme med ideer.
- c. Brainstorm ideer til yankee dage.
 - i. Sanne Wibroe har tilbudt at holde vaske dag.

d. Facebook

- a. Vi skal have en lukket gruppe der er til kommunikation på Facebook. Dette vil Louise gerne hjælpe med. SB kommer til at stå for administreringen af brugere. KN vil stå for den almene overholdelse af takt og tone.
- b. Aktiviteter på den åbne side – der skal vi være bedre. Mette forslår præmier og konkurrencer.

6: Kommunikation

Det er svært når vi får så lidt respons fra medlemmerne.

Vi skal være bedre til at sende nyhedsmails ud også på flere kanaler

7: Standard Video

Katrines PC er brudt sammen men hun har reddet filmen. SS Køre til KBH og hun regner med at de to laver den færdig der. Vi er nødt til at få Lene ind over, og vi skal have tekster klar inden, derfor kan det tidligt blive i uge 21

8: Jakker / Veste

Der er indhentet tilbud men disse er for dyre, der er dog et par steder vi mangler at høre fra. Det er besluttet at der ikke skal være låne jakker i standen – hvis ikke ”lossen” Må komme i nærheden af andres katte så vil de heller ikke låne en jakke som andre har haft på i nærheden af deres katte.

8.a: Mail fra FD

Hvad tilbyder vi medlemmer, hvad tilbyder vi alle, rådgivning. – Svar indsendes til FD SS sørger for det.

9: EVT

Det forslået at vi laver Månedens coverkat på facebook. Det gør at der er lidt aktivitet og gør det lidt personligt.